
 
Αγία Μαρίνα Στυλίδας, 06/10/2011 

 
 
   
Προς : Πρόεδρο Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας 
   
Κοιν. : - Περιφερειάρχη κ. Κ. Περγαντά 
  - Περιφερειακούς Συμβούλους 
   
Θέμα : «Οργάνωση συζήτησης στο Περιφερειακό Συμβούλιο Στερεάς Ελλάδας 

για το θέμα της μεταλλείας στην Οίτη» 
 
 
Αξιότιμε κύριε Πρόεδρε, 

 

Μέσω του διαδικτύου πληροφορηθήκαμε για αίτημα ομάδας πολιτών εκπροσωπούμενης 

από τους κ. Δρόσο, Κυριακάκη, Ράγκου, Σανιδά, Σγάγια, Σιμόπουλο και Σταμέλλο, να 

συζητηθεί ενώπιον του Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας το θέμα της εξόρυξης 

βωξίτη στην Οίτη. 

Ως εργαζόμενοι των μεταλλείων στην Οίτη θα θέλαμε να σας παρακαλέσουμε να 

οργανωθεί συζήτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο για το θέμα της μεταλλείας στην Οίτη.  

Στη συζήτηση επιθυμούμε να συμμετάσχουμε παρουσιάζοντας τη δραστηριότητά μας και 

ενημερώνοντας αρμοδίως το Περιφερειακό Συμβούλιο και κάθε ενδιαφερόμενο για όλα τα 

ζητήματα που τη διέπουν.   

Αναμένουμε την θετική σας ανταπόκριση. 

 

                 Με τιμή, 

Οι εργαζόμενοι των μεταλλείων στην Οίτη. 

τηλ. Επικοινωνίας 2238024307 

 


